
-
<D

(D Gemeente

oosen
(D

De fractie heeft de volgende vragen:

Geachte voorzitter,

Ter aanvulling op de eerder door ons gestelde vragen over de overlast op de Rembrandtgalerij
(raadsvragen 171-2021), heeft onze fractie de volgende aanvullende vragen:

1. Er is nog steeds sprake van veel overlast op de Rembrandtgalerij. Deelt u de mening van de

fractie Burger Belangen Roosendaal dat de leefbaarheid van het winkelcentrum achteruit gegaan is
sinds er overlast is en hoe gaat de gemeente hiermee om?

2. ls de aard en omvang van de overlast volledig bij de gemeente bekend/in beeld en komt er een
gerichte aanpak?

3. De fractie Burger Belangen Roosendaal krijgt ook steeds vaker signalen van mensen die bang

zijn om naar de Rembrandtgalerij te gaan, omdat ze bang zijn voor de overlast en de vechtpartijen.

Hier hebben de ondernemers op de Rembrandtgalerij last van (minder klanten, minder inkomsten).

Wordt deze problematiek erkend en wordt er gewerkt aan een oplossing voor deze ondernemers?

Namens de fractie Burger Belangen Roosendaal,

Selda Bozkurt
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Wij beantwoorden de vraag als volgt:

De aard en de omvang van de overlast is bekend bij ons. De politie heeft van 1 januari tot g

november 2021 27 bekeuringen geschreven die verband houden met het gebruik van alcohol in het
openbaar. Er zijn 17 verdachten aangehouden voor winkeldiefstal. Eenmaal is er bij een bedrijf
ingebroken waarbij drie verdachten zijn aangehouden. Daarnaast werden 20 meldingen ontvangen in
verband met geweld/mishandeling, verkeersovertredingen en het afsteken van vuurwerk.
Gemeentelijke boa's hebben van 1 januari tot 9 november 2021 19 bekeuringen geschreven voor het
nuttigen van alcohol waar dat niet is toegestaan. Elf personen werden gewaarschuwd, voornamelijk
voor verkeersovertredin gen.

Wij kunnen ons goed voorstellen dat de overlast gevoelens van onveiligheid oplevert voor bewoners,
bezoekers en ondernemers en hebben daarom politie en boa's gevraagd gedurende dit jaar stevig in
te zetten op de aanpak van die overlast. Het heeft geleid tot veel processen verbaal en aanhoudingen
Deze inspanningen hebben echter niet geleid tot een voldoende, structurele afname van de overlast.
Ook het ondersteunende cameratoezicht heeft tot nu toe onvoldoende effect gehad.

ln navolging van de wijk Langdonk is in de zomer gestart met de impactanalyse voor Westrand. Op
basis van een probleemanalyse ontwikkelen we in gezamenlijkheid met partners, bewoners en
ondernemers een pakket aan maatregelen om de leefbaarheid en veiligheid in Westrand te
verbeteren. De Rembrandtgalerij zal daarin als ontwikkellocatie worden meegenomen. Het traject van
de impactanalyse bestaat uit de fases 0) voorbereiding, '1) probleemanalyse, 2) uitwerken
maatregelenpakket en 3) beoordeling effecten. De planning is erop gericht om eind februari 2O22 de
impactanalyse op te leveren. Begin december van dit jaar zal worden besloten of het huidige
cameratoezicht wordt verlengd.

Wijvertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geïnformeerd

Hoogachtend,

Burgemeester en wethouders van

De secretaris, De eester
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